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Το πιο γρήγορο άλογο που φέρνει την επιτυχία 
είναι η αποτυχία.
/ Γενικά

Με 

την ειλικρίνεια προς τους άλλους δεν εννοούμε να λέμε κάθε τι που πιστεύουμε, 
αλλά απλώς να πιστεύουμε κάθε τι που λέμε. (Θεολ. Βοσταντζόγλου)

Ζούμε σ’ ένα κόσμο διεκδικήσεων, αγώνων κ.τ.λ. τούτο είναι φυσικό και 
κατανοητό. Υπήρχαν όμως ανέκαθεν τρεις θερμές αγκαλιές που δεν ζητούσαν 
τίποτε παρά μόνο να δοθούν: της μάνας, των ερωτευμένων και της Εκκλησίας. 
(Διονύσης Σαββόπουλος)

Το πιο γρήγορο άλογο που φέρνει την επιτυχία είναι η αποτυχία. (Κινέζικο γνωμικό)

Η ειλικρινής αποδοχή αυτού που είναι ο καθένας, σημαίνει ολοκληρωμένη 
προσωπικότητα και αρμονική εσωτερική ζωή, πράγματα που χαρακτηρίζουν έναν, 
σύμφωνα με τη Γραφή, πνευματικό άνθρωπο. (Από το βιβλίο ‘΄Ορια ζωής’)
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Ο φόβος της αποτυχίας, η ολιγωρία μας ν’ ανταποκριθούμε και να 
χρησιμοποιήσουμε τις ικανότητες που μας δόθηκαν, είναι μια προσβολή απέναντι 
στο Θεό, που μας έχει υποσχεθεί όση χάρη χρειαζόμαστε για να εκπληρώσουμε ότι 
μας έχει αναθέσει.

(Από το βιβλίο ‘΄Ορια ζωής’)
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